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Geachte dames Strik en Blom,  
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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de schriftelijke vragen die uw fractie gesteld heeft. 
 
Vraag 1: 
De gemeente Maastricht vermeldt de Dierenvoedselbank HvH Limburg al op de (online) Sociale 
Kaart, hier staat echter alleen de verstrekking van de gratis voedselpakketten genoemd. Is het 
college bereid ook de chipservice toe te voegen aan de vermelding van de Dierenvoedselbank op de 
Sociale Kaart? Zo ja, op welke termijn? Zo nee, waarom niet? 
 
Antwoord 1: 
Ja, de gemeente is bereid om de chipservice toe te voegen aan de al bestaande vermelding van de 
Dierenvoedselbank Hart voor Huisdieren Limburg (Dierenvoedselbank HvH) op de Sociale Kaart. 
We zullen op korte termijn contact opnemen met de Dierenvoedselbank HvH om de relevante 
informatie op te vragen, en de informatie vervolgens opnemen in de Sociale Kaart. 
 
 
Vraag 2: 
Is uw college bereid het verzoek van de Dierenvoedselbank om de kosten voor het preventief 
chippen van katten en honden tot €25 per dier in de bijzondere bijstand op te nemen, in te willigen? 
Zo ja, wat zijn hiervan de gevolgen voor uw college? En zo nee, waarom niet? 
 
Antwoord 2: 
Nee, het college is niet voornemens om de kosten voor het preventief chippen van huisdieren op te 
nemen in de bijzondere bijstand. De bijzondere bijstand is bedoeld voor noodzakelijke kosten die 
voortvloeien uit bijzondere individuele omstandigheden. Daarvan is geen sprake. Daarnaast staan de 
personele kosten die gemoeid zouden gaan met de uitvoering en beoordeling van dergelijke 
aanvragen niet in verhouding tot het te vergoeden bedrag van € 25. 
 
Wel onderkent het college het belang van het chippen van huisdieren. Ook is het college zich ervan 
bewust dat de kosten van € 25 per dier voor sommige inwoners een belemmering kunnen vormen. In 
het kader van de ontwikkeling van het nieuwe armoedebeleid onderzoeken we of, en zo ja op welke 
manier de gemeente de Dierenvoedselbank kan ondersteunen bij haar activiteiten, waaronder de 
chipservice. 
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Vraag 3: 
Is uw college bereid om op korte termijn, op de gemeentelijke (social media) kanalen, aandacht te 
vragen voor het belang van het chippen van huisdieren? Zo ja, welke gevolgen heeft dit voor uw 
college? Zo nee, waarom niet? 
 
Antwoord 3: 
In de in februari door uw raad aangenomen nota Dierenwelzijn wordt aandacht besteed aan het 
chippen van huisdieren, en van katten in het bijzonder. De gemeente wil eigenaren van katten 
stimuleren om hun kat te laten chippen en registreren. Dit gaan we doen door het ondersteunen van 
chip- en registratie acties in samenwerking met dierenartsen en andere partijen en communicatie 
over de noodzaak hiervan. Uw raad heeft hiervoor € 5.000 per jaar uitgetrokken. De uitwerking van 
de actie is recent opgestart. Het college is bereid om daarin uw verzoek te honoreren om ook op de 
gemeentelijke kanalen aandacht te vragen voor het belang van het chippen van katten en andere 
huisdieren. 
 
 
Vraag 4: 
Waarom is er tot op heden geen contact gezocht met de Dierenvoedselbank, en op welke termijn is 
uw college van plan om bovenstaand beslispunt van de motie uit te voeren?  
 
Antwoord 4: 
Wij hebben enige tijd geleden contact gezocht met de Dierenvoedselbank HvH. Op 12 mei jl. heeft 
een eerste kennismakingsgesprek plaatsgevonden. Daarbij is de intentie van twee kanten 
uitgesproken om in gesprek met elkaar te blijven, en te onderzoeken wat de gemeente zou kunnen 
betekenen voor de Dierenvoedselbank. Daarmee is aan het verzoek van uw raad (bij motie van 2 juli 
2024) gehoor gegeven om met de Dierenvoedselbank HvH in gesprek te gaan. 
 
In het gesprek zijn ook de onderwerpen besproken die uw raad aan ons meegaf in de motie van 2 juli 
2024 en in de domeinvergadering van 1 april 2025, namelijk: 

 het overbruggen van de zomer – in augustus deelt de Dierenvoedselbank HvH geen 
Dierenvoedselpakketten uit i.v.m. vakantie; 

 ondersteuning bij de aanschaf van een vervangende auto. 
 
In het gesprek is duidelijk geworden dat de Dierenvoedselbank HvH in beide zaken zelf heeft 
voorzien. 

 
 
Vraag 5: 
Hoe verhoudt het niet uitvoeren van de motie zich tot uw taak als uitvoerend orgaan en de raad als 
hoogste orgaan? 
 
Antwoord 5: 
Wij erkennen dat in dit geval de uitvoering van de motie lang op zich heeft laten wachten. Maar het is 
nooit onze intentie geweest om de motie niet uit te voeren. 
 
 

Hoogachtend, 
Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 
 
 
 
 
Jeroen Hoenderkamp 
Wethouder WMO, Welzijn, Sociale Zaken en Gezondheid 


